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Tisztelt Elnök Úr! 

 

A Házszabály 91. §. alapján bejelentem, hogy írásbeli választ igénylő kérdést kívánok 

benyújtani dr. Fellegi Tamás Nemzeti Fejlesztési Miniszter Úrhoz: 

 

„Mi lesz veled, 21-es?” 

címmel. 

 

Tisztelt Miniszter Úr! 

 

Nógrád megye, ezen belül Kelet-Nógrád az ország egyik leghátrányosabb 

helyzetben lévő térsége. A munkanélküliség az országos átlag többszöröse. Az 

elmúlt években a szocialista kormányok döntéseinek köszönhetően a megye 

legfontosabb infrastrukturális beruházásának tekinthető 21-es számú főút 

négynyomúsítása megkezdődött. 

A térség tőkeszerző képességének, és az itt élő emberek talán legnagyobb 

problémáját orvosolni tudó munkahelyteremtésnek elengedhetetlen feltétele a 

közlekedési infrastruktúra fejlesztés befejezése. Az előző kormány 1004/2007. (I.30.) 

Kormányhatározata tartalmazta a Hatvan (M3) és Salgótarján közötti szakaszok 2x2 

sávos keresztmetszetre történő átépítésének a projektjét. 

Maga a projekt Nógrád megyében 5 előzési sáv, míg Heves megyében 2 

előzési sáv megépítésével számol közel 40km hosszon. A Nemzeti Infrastruktúra 



Fejlesztő Zrt. végzi beruházóként a projekt lebonyolítását. A hiányzó 5 nógrádi 

szakaszra vonatkozóan az építési engedélyes tervek elkészültek, ezek közül több 

már jogerőre is emelkedett. A Heves megyei szakaszok engedélyezése pedig 

folyamatban van. A tervezés és engedélyezés során mindkét megyében felmerültek 

problémák a hálózati kapcsolatok, önkormányzati érdekek tekintetében. A kissé 

bonyolult eljárásrend ellenére ezek a problémák Nógrád megyében 

kompromisszumokkal ugyan, de megoldódtak. 

 

Kérdezem Tisztelt Miniszter Urat: 

 

• Valósak-e azok a sajtóinformációk, amelyek a projekt és ezen belül a hiányzó 

előzési szakaszok megépítését 2016 utánra teszik? 

• Lát-e arra lehetőséget, hogy a korábbi kormány előkészítő munkájának 

köszönhetően, az eredeti ütemezésnek megfelelően a beruházás 2014-ig 

elkészüljön, és ezzel lehetőség nyíljon új munkahelyek teremtésére az itt élő 

emberek számára? 
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